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Από το υπ’αριθ 16 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 342/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Aπόρριψη πρότασης δημοτικού συμβούλου κ. Π. 
Αγαθαγγελίδη για γενίκευση συζήτησης του 
θέματος  «Επί αιτήματος κατοίκων περιοχής 
Κυριωτίσσης». 

 

 
       Σήμερα  31 Αυγούστου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 27-8-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. K. Aσλάνογλου Κ. Κόλβατζης  Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου  
4. Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  
5. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
6. Δ. Αδάμου Β. Τσίλης  
7. Θ. Τέτος   Απόντες  Πάρεδροι 
8. Ε. Λελεκάκης   Α. Χατζηγεωργίου 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Α. Καραγιοβάνης 

10. Α. Μαρκούλης    
11. Α. Καραντουμάνης    
12. Λ. Τάκης    
13. Ε. Παναγιωτίδης    
14. Ο. Σιδηρόπουλος    
15. Ε. Σοφιανίδης    
16. Γ. Χιονίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά       τη     συζήτηση     της   προ ημερήσιας 

διάταξης αποχώρησαν οι σύμβουλοι κ.κ. Ε. Παναγιωτίδης, Ε. 
Σοφιανίδης, Δ. Ζαμάνης. 
 

17. Δ. Ζαμάνης 
18. Μ. Αδαλόγλου 
19. Π. Αγαθαγγελίδης 

   
 



 Στη  συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Αγαθαγγελίδη ο οποίος είπε 
στο συμβούλιο ότι : ΄Εχω μπροστά μου το έγγραφο καταγγελία και αίτηση 
παράστασης ενώπιον του Δ.Σ. που με κοινοποιήθηκε από ομάδα κατοίκων της 
περιοχής Κυριώτισσας. Αυτή η καταγγελία είναι ο καρπός της σκέψης 150 κατοίκων 
περίπου της περιοχής αυτής. Θίγει σοβαρότατα ζητήματα που θα τρόμαζαν και τους 
περαστικούς από την πόλη πόσο μάλλον τους κατοίκους. Αναρωτιέμαι α) γιατί δεν το 
έθεσε ο πρόεδρος του Δ.Σ. στην ημερήσια διάταξη και β) ακόμη κι αν το λησμόνησε 
γιατί δεν το έφερε ως έκτακτο σήμερα ; 
 Ανεξάρτητα από τις αιτίες που δεν ήρθε αυτό το θέμα προτείνω να συζητηθεί 
σήμερα ως έκτακτο. 
 Πρόεδρος : Μία διευκρίνιση κ. Αγαθαγγελίδη. Ήρθα σ΄ επαφή με τον 
πληρεξούσιο δικηγόρο των πολιτών που υπογράφουν την επιστολή και ξεκαθαρίσαμε 
μερικά ζητήματα που αφορούν τον τρόπο που θα έρθει το θέμα στο Δ.Σ. Δεν 
αρνήθηκε το προεδρείο την εισαγωγή του θέματος. Αρνήθηκε τη μεθοδολογία που 
επιχειρείται  η είσοδος του θέματος στο Δ.Σ. Είπα ότι το θέμα θα πάει σ΄ επιτροπή. 
Τμήμα αυτών που αναφέρονται στην επιστολή θα έπρεπε να συζητηθούν με τη 
διοίκηση διότι είναι θέματα που αντιμετωπίζονται  όπως π.χ. η καθαριότητα κ.α. και 
από κοινού μαζί με την επιτροπή θα έρθει θέμα στο ΔΣ σε εύλογο χρονικό διάστημα. 
Θα έρθει εφόσον υπάρχει αντικείμενο στην αρμόδια  επιτροπή. Ο Πρόεδρος θα κάνει 
ότι μπορεί , ενόψει αυτών των ημερών, να προστατέψει τα μέλη του ΔΣ και τον 
θεσμό. 
 Δήμαρχος : Κε Αγαθαγγελίδη , για την επιστολή. Τα υπ΄αριθ. 2,3 και 12 
αιτήματά τους είναι απόφαση κανονιστικού χαρακτήρα και προβλέπεται από τον 
ΔΚΚ πως πρέπει να γίνει αυτό. Υφίσταται η απόφαση του ΔΣ για τις χρήσεις των 
πεζοδρομημένων περιοχών, έχει ψηφιστεί ομόφωνα πλην μιας λευκής ψήφου. Έτσι 
έκρινε το συμβούλιο και υλοποιεί η διοίκηση του Δήμου.  Εάν κρίνετε ότι για 
οποιοδήποτε λόγο θα πρέπει ν΄ αναθεωρηθεί αυτή η κανονιστικού χαρακτήρα 
απόφαση πρέπει α) να μην συζητηθεί τώρα όπως είπε και ο κ. Παναγιωτίδης και β) να 
το συζητήσει πρώτα η Δ.Ε. και μετά από ανακοίνωση στον τύπο, το Δ.Σ. Αυτή η 
διαδικασία απαιτεί χρόνο και όχι να συζητηθεί τώρα. Ορισμένα θέματα όπως π.χ. η 
καθαριότητα θα το δει η υπηρεσία. Έχουν μπει ειδικοί κρουνοί για την περίπτωση 
πυρκαγιάς και αυτό έγινε τελευταία. Για την αστυνόμευση, μου είπε ο διοικητής της 
Τροχαίας ότι μέχρι τις 15-9-98 δεν έχω ούτε έναν τροχονόμο να διαθέσω σ΄όλη την 
πόλη. Λείπουν σε αποσπάσεις σε Τουριστικές περιοχές. Δεν υπάρχει λοιπόν τέτοια 
δυνατότητα. Οδοσήμανση υπάρχει από παλιά όπου κινούνταν περισσότερα 
αυτοκίνητα.  Προσετέθη επίσης φωτισμός επί πλέον στα πλαίσια της ανάπλασης. 
Μπορεί κανα δύο σημεία να είναι σκοτεινά όμως δεν είναι θέμα να συζητήσει το Δ.Σ. 
Γι΄ αυτά τα σημεία υπάρχει η υπηρεσία. Το ζήτημα όμως για τις  χρήσεις δεν μπορεί 
προεκλογικά να συζητηθεί. Χωρίς την τροπ/ση του κανονισμού δεν μπορούμε να 
κάνουμε καμία κίνηση. Για τα ναρκωτικά , αφορά το ζήτημα αυτό το Δήμο , υπάρχει 
η πίεσή μας προς τις αρμόδιες αρχές για να επιληφθούν αλλά δεν είμαστε εμείς αυτοί 
που θα ασχοληθούν . Ενημέρωσα την αστυνομία και για το θέμα της ηχορύπανσης 
και με την ασφάλεια για το θέμα των ναρκωτικών που είναι σοβαρό. Είναι δικό της 
θέμα. Για τη λειτουργία αυτών των κατ/μάτων σε χώρους που υπάρχουν μνημεία 
γνωρίζετε ότι για την έκδοση άδειας και την άδεια επισκευής ή αλλαγή χρήσης , αν 
δεν υπάρχει σύμφωνη γνώμη από την αρχαιολογία κανένα πολεοδομικό γραφείο δεν 
μπορεί να χορηγήσει άδεια. Το ίδιο και η Δ.Ε. 
 Πρόεδρος :  Επιμένετε  κ.Αγαθαγγελίδη να συζητηθεί το θέμα που θέσατε; 
 Αγαθαγγελίδης : Να σας πω. 
 Πρόεδρος : Δεν θα μπείτε επί της ουσίας. Θέλετε να το θέσω σε ψηφοφορία; 



 Αγαθαγγελίδης : Δεν μπήκα επί της ουσίας. Ο κ. Δήμαρχος όμως μπήκε. Δεν 
θέλω να μπω και τώρα. Να διευκρινίσουμε όμως ότι δεν υπάρχει περίοδος διακοπής 
λόγω εκλογών. Όπως είδαμε  και από τις τοποθετήσεις του Δημάρχου επανέρχεται η 
πρότασή μας για συνάντηση μ΄ όλους τους φορείς για την ασφάλεια αυτής της πόλης. 
Επειδή αυτοί λόγω της εξαιρετικής υπηρεσιακής τους θέσης δεν μπορούν να 
παλέψουν για πληρότητα θέσεων, μέσων εξοπλισμού είχα προτείνει να κάνουμε μία 
επιτροπή να προκαλέσουμε μία σύσκεψη με τους υπεύθυνους για ν΄ αντιμετωπίζονται 
όλα αυτά τα ζητήματα και της Κυριώτισσας μ΄ επιτυχία. Πριν  20 μέρες μπήκαν στο 
σπίτι μου την ώρα που κοιμόμουνα. Κινδυνεύουμε κύριε Δήμαρχε. Το ίδιο συμβαίνει 
και στην Κυριώτισσα. Πότε λοιπόν; Μετά τις εκλογές; 
 Πρόεδρος : Οι απόψεις σας είναι καταγεγραμμένες. Θέλετε να συζητηθεί το 
θέμα ; 
 Αγαθαγγελίδης : Ναι, αλλά κι αν δεν πάρετε τέτοια απόφαση να δεσμευτεί ο 
Δήμαρχος ότι θα προκαλέσει αυτή την σύσκεψη. 
 Πρόεδρος : Επιμένετε λοιπόν για συζήτηση  μ΄ αφορμή αυτής της επιστολής. 
 Καραντουμάνης : Άκουσα με προσοχή, η αλήθεια είναι αυτή, είμαι στη Δ.Ε. 
και θα το κρίνουμε. Το μόνο που θα ήθελα είναι να χαμηλώσει λίγο η μουσική τους. 
 Δήμαρχος :  Για το θέμα της μουσικής , θα καλέσω και τα μαγαζιά. Σας είπα 
ότι ειδοποίησα  και το τμήμα τάξης να είναι αυστηρό. Σ΄ ότι αφορά τη συζήτηση ή 
όχι του θέματος σας θυμίζω ότι όταν ήρθε το θέμα κανονισμού της Δ.Α. ο κ. 
Αγαθαγγελίδης υπέβαλλε  την ένσταση ότι είναι κανονιστικού χαρακτήρα και 
πρότεινε τη διαδικασία που προέβλεπε ο Ν. 2539 την οποία ο ίδιος λέει να την 
αγνοήσουμε. 
 Πρόεδρος : Επί της προτάσεως του κ. Αγαθαγγελίδη ποιοί συνάδελφοι 
συμφωνούν; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι : Ο. Σιδηρόπουλος, Π. 
Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι καταψηφίζουν ; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Ποτουρίδης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης, ,Θ. 
Τέτος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαϊσές, Α. Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, , 
Γ. Χιονίδης, Μ. Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Λευκά ; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος κ. Δ. Αδάμου. 
Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη : 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του συμβούλου κ. Π. Αγαθαγγελίδη. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του  ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά  Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Π. Αγαθαγγελίδη για 
γενίκευση της συζήτησης του θέματος  «Επί  αιτήματος κατοίκων περιοχής 
Κυριωτίσσης», προκειμένου ν΄ ακολουθηθεί η διαδικασία που προαναφέρθηκε. 
 



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 342/ 1998 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

 Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Βαφείδης Ε. Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 
 Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 1-10-1998 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΒΑΦΕΙΔΗΣ 


